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Ordre del dia: 

Es presenta al nou representant del professorat per part del Departament d’Economia i Organització 
d’Empreses, Sr Santiago Sempere Compte. 

1. Aprovació de l'acta anterior. 
 
S’aprova sense cap esmena. 
 
 
2. Aprovació de l'horari del curs 2013-2014 
 
Canvi respecte a la documentació enviada: “Càlcul d’una variable” i “Fonaments d’ones fluids i 
termodinàmica” del grup de matí del primer semestre de tardor intercanvien els horaris. 
 
A l’assignatura d’informàtica, al semestre de tardor els repetidors hauran d’anar a la tarda. 
 
Primavera: A Física es va fer un canvi, “Fonaments d’ones, fluids i termodinàmica” va canviar de semestre, 
si algun alumne vol fer-ho amb els físics aquest any no podrà. En aquest semestre no es podran fer 
simultàniament “Àlgebra lineal i geometria” i “Fonaments d’ones, fluids i termodinàmica”. 
 



Novetat demanada pels professors: “Àlgebra lineal i geometria” i “Càlcul d’una variable” aquest curs tindran 
3 grups de problemes tutoritzats en comptes de dos. 
 
“Economia i Empresa” es programa a l’aula A23M però si no hi ha lloc per encabir-hi a tots els alumnes 
matriculats passarà a la N06M. 
 
Comentaris  dels estudiants: 
 

• “Xarxes de comunicacions”: el estudiants demanen poder canviar l’horari però el Cap d’estudis 
informa que no es pot fer per qüestions d’ocupació d’aules d’informàtica. 

 
• 6è semestre de primavera: Els alumnes comenten que és inviable fer 3 hores de teoria d’ 

“Electrònica de potència i control” els divendres. S’estudiarà fer 2 hores seguides i la tercera un altre 
dia. 

 
• Per incompatibilitat d’horaris de l’alumne Miguel Àngel Giménez Conejo, es demana que es 

passin algunes assignatures del 7è i 8è semestre al matí. S’informa que hi ha un acord de Consell 
d’estudis on s’aprova que les assignatures dependents del Departament d’Electrònica es facin a la 
tarda. Les raons logístiques que van portar a aquesta decisió en el seu dia encara són vàlides. 
 

S’aprova l’horari intentant fer els canvis que s’han demanat. 
 
 
3. Aprovació del calendari d'exàmens del curs 2013- 2014 
 
Aquest any s’intentarà optimitzar el calendari per coincidir amb altres ensenyaments, particularment Física. 
Els exàmens de “Fonaments d’Electromagnetisme i Òptica” i “Electromagnetisme” coincideixen amb els de 
Física. 
 
Pel que fa a “Fonaments d’ones, fluids i termodinàmica”, la reavaluació del juny no hauria de coincidir la de 
Física amb la dels enginyers. Es decideix posar la reavaluació dels enginyers el 5 de juliol a les 9h. 
 
Els alumnes: 
 

• Demanen que es canvií l’ordre de “Disseny microelectrònic” i “Instrumentació” i s’accepta. 
 
• Optatives 8é semestre: al juny l’examen de 3 de les assignatures estan seguits la mateixa 

setmana. 
 
S’aprova, tenint en compte que un cop fetes les matriculacions, en funció del nombre d’alumnes de cada 
una d’elles es podran proposar canvis a les dates de les optatives (que no siguin de Física) Qualsevol 
canvi s’ha de fer per unanimitat. 
 
 
4. Altres informacions. 
 
Opcions pels alumnes de tardor que no aproven una assignatura i aquesta assignatura té docència a la 
primavera: 
 

A. Fer reavaluació al juny però “sense dret a docència” a la primavera. 
B. Tornar a matricular-se a la primavera (pagant), examen juny i tindrà reavaluació al setembre. 

 
Reunió amb Vicerectora d’estudiants, hi ha la possibilitat de diferir els pagaments de formes favorables, 
l’únic que s’ha de fer és sol·licitar-ho a Secretaria. 
 
Informació referent a converses amb el Vicerector de política acadèmica: Per aprovar un grau s’havia 
d’omplir la documentació a l’ANECA. Cada 5 anys s’ha de passar un procés d’acreditació, des del 
vicerectorat ens aconsellen no revaluar sinó reverificar, que és fer alguns canvis, per exemple canviar 
competències. Això és perquè si fem l’acreditació als avaluadors pot haver algun amb certa animadversió 
envers nosaltres i tombar-nos tenint en compte les taxes de rendiment. 



5. Precs i preguntes. 
 

Alumnes: 

• Gràcies per la implementació de les dues optatives. 
• Semestre actual: els projectes millor organitzats i no donen tanta feina. 
• “Electromagnetisme” les pràctiques valen 10%, 4 hores setmana. Els alumnes pensen que 

estan infravalorades. El professor diu que aquestes pràctiques donen lloc a unes preguntes 
que valen el 25%. 

 

Sense més temes a tractar es dóna per finalitzada la sessió a les 17:30. 


